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SZÓLD A TEKINTÉLY SZAVÁT! – GYÓGYULÁS 4.  
Fábián Attila élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

Budapest, 2022.10.09. 
 

Ma folytatom a gyógyulásról szóló tanítássorozatot, amit pár héttel ezelőtt elkezdtem, és ez lesz 
a negyedik része. Nem tudom, meddig tart még, mert nagyon mély a téma, nagyon sokáig lehet 
erről beszélni, nagyon sokféle szempontból meg lehet közelíteni. Rengeteg igevers foglalkozik a 
gyógyulás témakörével, mind az Ó-, mind az Újszövetségben, és onnan folytatom, ahol legutóbb 
abbahagytam, hogy a megváltás része a gyógyulás. Ezzel kapcsolatban szeretnék pár igeverset még 
elmondani, aztán kicsit tovább lépünk, tovább haladunk ezen a témakörön.  

Meg fogod látni azt, hogy neked van valamiféle felelősséged abban, hogy a gyógyulást kép-
viseld, hogy a gyógyulást alkalmazd a magad és a környezeted számára. Kaptál egy olyan hatalmat, 
amit nagyon kevesen ismernek abban a mélységben, ahogy kellene, vagy ahogy ismerték a korai 
tanítványok. Meg fogjuk nézni az ezzel kapcsolatos Igéket is, ha belefér a mai napba, hogy hogyan 
szolgáltak a korai gyülekezetben az apostolok, a tanítványok az első egy-két évszázadban, illetve 
látni fogjuk azt is, hogy voltak mások is.  

Ma is vannak olyanok, és hiszem, hogy mi is ilyenek vagyunk, akik ugyanazzal a tekintéllyel, 
ugyanazzal a hatalomgyakorlással, ugyanazzal az erővel tudunk szolgálni, mint ahogy a korai 
tanítványok, akik ugyanazzal az erővel szolgáltak, mint Jézus, amikor itt járt a földön. Erre rengeteg 
igevers van a Bibliában, amely megmagyarázza, leírja nekünk azt, hogy nekünk hatalmunk van ar-
ra, hogy betegekre vessük a kezeinket, hogy imádkozzunk a betegekért, hogy az az erő rajtunk 
keresztül kiáradjon, és ez mindig-mindig az Úrnak az ereje. Nem a mi saját erőnk, képességünk, 
nem a mi szellemi nagyságunk, nem a mi érettségünk függvénye, hanem a megértésnek és a hitnek 
a függvénye.  

Már most itt az elején hadd szögezzem le, mert sokakban az az egyik legnagyobb kétség és 
kétely, hogy feltételhez kötik ezt. Természetesen az erkölcsös, szent életvitel, és az, hogy az ember 
nem testi, ez sokat segít abban, hogy a keresztény életminőségünk igazán jól kiteljesedjen, és igazán 
méltón tudjuk képviselni Istent a jelenvaló világban. De láthatjuk azt, hogy a korinthusi gyülekezet-
nek Pál apostol azt mondja, hogy olyan testiek vagytok, olyanok vagytok, mint a kis csecsemők. 
Nagyon-nagyon az érzékek irányítanak benneteket. Nagyon-nagyon a látható dolgok irányítanak 
benneteket, és mégis működik közöttetek minden szellemi ajándék, és semmiben nem szűkölköd-
tök. Utána persze megtanítja nekik, tanít az 1Korinthus 12-ben a szellemi ajándékok helyes alkal-
mazásáról, hogy hogyan kell ezt a gyülekezetben és hogyan kell a világ felé alkalmazni.  

De láthatjuk azt, hogy sokszor mi magunk korlátozzuk le magunkat azzal, hogy azt gondoljuk, 
hogy ha én imádkozom valakiért és az meggyógyul, ahhoz nekem valami nagyon nagy szellemi 
embernek kell lennem. Ha imádkozol a gyermekedért, aki picike, és akár lázas, vagy fáj a pocakja, 
vagy bármije, nem kell neked hatalmas, óriási, negyvenéves keresztény múlttal rendelkező ember-
nek lenned. Képes vagy arra, hogy egyszerűen megcselekedd az Igét. Ha egyszerűen csak hallod az 
Igét, amit Jézus mond, amit a Biblia mond, ha hallod az Igét és megcselekszed, akkor te bölcs em-
ber vagy. Ezt mondta Jézus. Ha valaki hallja az Igét és nem cselekszi meg, az meg bolond. Ezt is 
Jézus mondta. Mindegy, hogy hány éves keresztény. Rengeteg tíz-, húsz-, harminc-, ötvenéves ke-
resztény van, aki hallgatja az Igét, de nem csinál semmit. Nem cselekszik az Ige alapján, ezért nem 
is működik neki. Ezért nincsenek eredményei. Ha szeretnél eredményeket, semmi mást nem kell 
tenned, nagyon egyszerű a dolog, cselekedj az Ige alapján! Cselekedj úgy, mintha Isten Igéje igaz 
lenne, és eredményeket fogsz elérni!  

Természetesen az ismeret, a megismerés, a kijelentés, a bölcsesség, hogy minél többet, minél 
mélyebben ismersz az összefüggésekből, Jézus munkájából, a tekintélyedből, az erőből, a Szent Szel-
lem mozdulásaiból, ez mind-mind segít, és könnyebbé teszi, hogy szolgálj betegek felé, de alap-
jában akkor, amikor újjászülettél, mindent megkaptál. Nem fogsz később különleges erőt kapni a 
gyógyításra, vagy arra, hogy még áldottabb legyél. Amikor újjászülettél, amikor befogadtad Jézust 
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az életedbe, egy olyan csomagot kaptál, amit neked ki kell bontanod, és meg kell ismerned, hogy mi 
van benne. Amikor beleszületik valaki egy királyi családba, hercegként, vagy hercegnőként, minden 
az övé, csak egyszerűen, ahogy felnő, meg kell ismernie az elméjében, meg kell ismernie azt, hogy 
mi az, amit ő kapott azáltal, hogy abba a családba született bele. Ha ez nincs meg, akkor az ellenség 
kihasznál, és azért van sok gyenge, lesújtott és az ördög által kihasznált keresztény, mert nem ismeri 
azt, hogy mit kapott ebben a csomagban. Mit kapott újjászületett hívőként.  

Ennek a csomagnak a kibontásáról szólnak ezek a tanítások, többek között. Nagyon sokszor Ist-
ván tanításai is erről szólnak, hogy meglásd, mi az, ami benne van abban, amit Ő odaadott neked. 
Hisz Ő maga mondja, hogy Jézussal együtt mindent megkaptál! Mindent megkaptál vele együtt! Ha 
Jézus odaajándékozta neked, mi módon ne ajándékozna mindent vele együtt neked? – mondja Pál 
apostol egész pontosan. Így, szó szerint a Károliban. Mindent! Akkor mi az, ami még minket arra 
késztet, hogy könyörögjünk bármiért is Istenhez? Nem az a mi részünk, hogy kérjünk, kérjünk ál-
landóan, hanem végre felismerjük azt, hogy mi az, amink van, és elkezdjük azt használni. Az Ige 
kijelenti, hogy magasan, magasan a föld felett ültettünk a Jézus Krisztusban. Jézus feltámadt a ha-
lálból, felemeltetett olyan magas szellemi pozícióba, ami az Atya jobbját jelenti. Az Atya jobbján 
ül. A trónon, a jobbkéz felől lévő teljhatalom helye az, ahol minden keresztény hatalmi pozíciója is van, 
mert te Jézus Krisztusban vagy. Jézus Krisztusban vagy. Ha Jézus Krisztusban vagy, ott a hatalmi 
helyed az Atya jobbján, és minden a lábad alatt van. Minden a talpad alatt van, mert nincsen semmi, 
ami Jézus felett, Isten trónja felett állna. Mi az a betegség, mi az a rákos daganat, mi az a fájdalom, 
mi az a tünet, ami nagyobb, mint Isten trónja? Mutass egyet! Mutass egy akkora gázszámlát, ami 
nagyobb lenne a mennyország gazdagságánál! Nincsen ilyen! És te mindenek felett, magasan felette 
ültettél. Olvasd az Efézusi levelet! Abban sokat olvasol arról, hogy milyen hatalmi pozícióba lettél 
helyezve.  

Jézus kifizette a teljes árat az egészségedért, a gyógyulásodért, ugyanúgy, ahogy az üdvösség-
edért is kifizette. A földi élethez, ilyen testet alkotott nekünk Isten. Ádám teste is ilyen volt, amikor 
megteremtetett, Éváé is. Két keze volt, két lába, két füle, két szeme, nem volt deformált, nem voltak 
problémái, nem voltak fájdalmai. Nem teremtett Isten rosszat. Mindenre, amit megteremtett, azt mondta 
Isten, hogy az jó. Hogy az igen jó. A betegségre nem mondhatod azt, hogy jó. Mégis, az a szomorú 
a keresztény társadalmunkban, világunkban, hogy a legtöbben azt hiszik, hogy a betegségek Istentől 
jönnek ránk, és kereszténynek vallják magukat. Még a világ sem ennyire ostoba! Isten megterem-
tette, megalkotta az ember testét, úgy alkotta meg, hogy belelehelte az élet leheletét, és ez a test úgy 
működik, mint amikor az űrhajós felveszi a ruháját, vagy amikor beledugod a kezed a kesztyűbe. A 
tested pontosan ilyen. Jó, ismered saját magadat. A tested azért él, mert benne van a szellemed és a 
lelked. Ha a szellem és a lélek a testből kikerül, az olyan, mint amikor az űrhajós ember kilép az 
űrruhájából. Mi történik azzal a ruhával? Leesik. Mi történik a kesztyűvel, amiben benne van a ke-
zed? Ugyanazt csinálja, amit a kezed, az ujjad, ugye? Mi van akkor, ha a kezedet kihúzod a kesztyűből? 
Élettelenné válik. Ugyanígy a testünk is, ha szellemünk és a lelkünk kikerül belőle, akkor porból lett 
és porrá lesz, mert Isten így alkotta meg.  

Mégis azt mondja a Biblia, hogy van ennek a földi testnek valamiféle dicsősége. Ír erről az 1Korinthusi 
levél, fel is fogom olvasni. Lapozzatok az 1Korinthus 15-re, ahol a 38-as verstől olvasom Isten Igéjét: 

1Korinthus 15,38–40. 
38. Az Isten pedig testet ád annak, amint akarta, éspedig mindenféle magnak az ő saját 

testét. 
39. Nem minden test ugyanaz a test, hanem más az emberek teste, más az állatoké, más a 

halaké, más a madaraké. 
40. És vannak mennyei testek, és vannak földi testek; de más a mennyeiek dicsősége, és más 

a földieké. 
Itt az utolsó versben azt mondja Pál, hogy vannak mennyei testek, és vannak földi testek. Földi 

testet már láttál. Belenézel a tükörbe, körbe nézel itt közöttünk, ez a földi test. Sok mindenről szól ez a 
fejezet, de itt csak ezt szeretném kiemelni, hogy megvan a mennyeinek a dicsősége. Mi lehet a 
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mennyei test dicsősége? Amikor ezt a testet levetjük, mennyei testet öltünk majd magunkra, és 
abban nem lesz majd se könny, se fájdalom, se betegség, se semmi nem lesz. De mi ennek a földi-
nek a dicsősége? Gondolkoztál-e ezen már valaha? Ugyan bizony mi lehet ennek a földi testnek a 
dicsősége? A szép hajszín, a szép mosoly, vagy a szemed színe, vagy ha valakinek megőszül a haja, 
vagy valakinek kihullik a haja, vagy a jó alak, az izmos test, mi az emberi testnek a dicsősége? 
Gondolkoztál-e már ezen valaha? 

Megmondom neked: az, hogy egészséges! Az egészséges test, a fizikai test, ha egészséges, Istent 
megdicsőíti. A beteg test nem Isten dicsőségét tükrözi vissza. Sohasem volt Isten szándéka az, hogy 
az emberek betegek legyenek, sőt, azért küldte a Fiát, Jézust, hogy az Ő sebei által mi meggyógyul-
junk. Az, amikor te szent egészségben jársz, hogy egészséges vagy a tested minden sejtjében, min-
den ízületedben, minden csontodban, minden izmodban, minden szervedben, az Istent megdicsőíti. 
Mikor elmegyünk erről a földről, a mennyei testünknek is lesz dicsősége, de a mostaninak is van. A 
földi test dicsősége az egészség, és Jézus azért jött, hogy megváltson bennünket, és ebben a meg-
váltásban benne van a gyógyulás is. Benne van a gyógyulás is! Amikor olvasod a János evangélium 
3. fejezetét, akkor olvasod ott azt az igeverset, hogy „úgy szerette Isten e világot, hogy az Ő 
egyszülött Fiát adta, hogy aki hiszen Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen.” Hányan 
ismeritek? Mindenki ismeri. Észrevetted, hogy az előtte lévő pár Igében, meg itt, benne van a 
gyógyulás is? Olvassuk el, jó? Olvasom egész pontosan a János evangélium 3. fejezetét a 14-es 
verstől. Figyelj, mert lehet, hogy idáig ez fel sem tűnt neked, hogy nagyon-nagyon sok esetben, 
amikor az üdvösségről, a bűnök eltörléséről, a megváltásról van szó a Bibliában, ott párhuzamosan 
mellette, közvetlenül, valamelyik Igében, vagy akár ugyanabban benne van a test gyógyulása is. 
Figyelj! Ez Jézus saját szava, nem valaki mondta ezt Róla, Ő maga mondja ezt saját magáról:  

János 3,14–17. 
14. És amiképen felemelte Mózes a kígyót a pusztában, akképen kell az ember Fiának 

felemeltetnie.  
Az ember csodálkozik, hogy kerül ez ide?  
15. Hogy valaki hiszen Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen.  
16. Mert úgy szerette Isten e világot, hogy az Ő egyszülött Fiát adta, hogy valaki hiszen 

Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen.  
17. Mert nem azért küldte az Isten az Ő Fiát a világra, hogy kárhoztassa a világot, hanem 

hogy üdvözüljön a világ általa. 
Ezeket az Igéket, főként a 16-os verset fejből tudjuk idézni. Kedvenc igeversünk, de nem lenne 

baj, ha az Igét mindig úgy szeretnénk, hogy tudjuk, hogy mi van előtte és utána, és az egészet 
összefüggésében látnánk. Akár meg is tanulhatod, hogy el tudd magyarázni kedves keresztény 
testvéreidnek, akik betegség-aktivisták, azon dolgoznak, hogy a keresztényeknek nem szabad meg-
gyógyulniuk, nekik csak szenvedniük kell, akkor el tudod nekik magyarázni, hogy Jézus nem erről 
beszélt. Áldott legyen a szíved, áldott legyen a tested, áldott legyen mindened, de Jézus itt gyó-
gyulásról beszélt! Miért? Mert mi történt akkor, amikor Mózes felemelte a kígyót a pusztában? Mi 
történt akkor? Mi volt ott, ami történt akkor? Azok az emberek az ószövetségben nem voltak meg-
igazulva. Ők egy más szövetségben voltak, rájuk ítélet szállt azért, ha engedetlenek voltak. Köszön-
jük Istennek, hogy a mi engedetlenségünk ítélete Jézusra szállt, mi áldottak vagyunk. De olvassuk 
el a 4Mózesben, a 21. fejezetben a 4-es verstől egészen a 9-es versig Isten Igéjét, ahol megláthatjuk 
azt, hogy mi történt ott, amikor Mózes felemelte a kígyót a pusztában, ami nem más, mint Jézus 
Krisztus előképe.  

4Mózes 21,4–9. 
4. És elindulának a Hór hegyétől a Vörös tengerhez vezető úton, hogy megkerüljék Edóm 

földét. És a népnek türelme elfogyott útközben.  
5. És szóla a nép Isten ellen és Mózes ellen: Miért hoztatok fel minket Egyiptomból, hogy 

meghaljunk e pusztában? Mert nincsen kenyér, víz sincsen, és e hitvány eledelt utáljuk. 
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Mi volt az a hitvány eledel az ő szájuk szerint? Az a manna, ami csoda volt. Csoda! Hosszú éve-
ken keresztül. Nincs még egy példa a Bibliában arra, hogy ilyen hosszan megnyilvánuló csoda jelen 
lett volna bárkinek, akár egy népnek, nemzetnek az életében. Újra és újra minden reggel ott volt a 
manna Istentől, és azt mondja erre a zsidóság, hogy az egy hitvány eledel, és már úgy meguntam, 
hogy már meg is utáltam! Olvassuk a 6-os verstől: 

6. Bocsáta azért az Úr a népre tüzes kígyókat, és megmardosák a népet, és sokan meg-
halának Izráel népéből.  

7. Akkor méne a nép Mózeshez, és mondának: Vétkeztünk, mert szólottunk az Úr ellen és 
ellened; imádkozzál az Úrhoz, hogy vigye el rólunk a kígyókat. És imádkozék Mózes a népért.  

8. És monda az Úr Mózesnek: Csinálj magadnak tüzes kígyót, és tűzd fel azt póznára: és ha 
valaki megmarattatik, és feltekint arra, életben marad.  

9. Csinála azért Mózes rézkígyót, és feltűzé azt póznára. És lőn, hogy ha a kígyó valakit meg-
mar vala, és az feltekinte a rézkígyóra, életben marada. 

Halleluja! Mi történik akkor egy emberi testben, ha egy mérges kígyó megmarja? Elkezd ki-
csattanni, kivirágozni, egyből jókedve lesz, a magas vérnyomás normális lesz, a magas cukor beáll a 
helyes szintre, a fáradt kezűek erővel telnek meg? Nem. Pont az ellenkezője. A betegek még be-
tegebbek lesznek. Az egészségesek megbetegednek, mert a méreg, attól függ, hogy milyen kígyó-
marásról van szó, hat az idegrendszerre, az izmokra, a tüdőre, a légzésre, megbetegíti az embert, és 
azt mondja itt az Ige, hogy azok az emberek, akiket megmart a kígyó, azok az emberek, ha fel-
néznek arra a rézkígyóra, amit Mózes egy póznára tűzve felmelt, azok az emberek mit csinálnak? 
Megmaradnak, meggyógyulnak. Itt ebben benne van a gyógyulás, és ez mind-mind itt Jézus előképe. 
Többféle módon. Jézus is föl lett tűzve a keresztre, föl lett emelve, és nagyon sok a szimbólum 
egyébként ebben.  

Meg kell látnunk, hogy nem azt mondja itt ez konkrétan, hogy nem fogja őket a kígyó megmarni, 
ha felnéznek a póznára, hanem akit megmart a kígyó és felnéz a póznára, az meggyógyul. Tehát 
nem azt mondja itt az Ige, hogy nem fogja megmarni a kígyó, hanem akit megmart, ha felnéz a 
rézkígyóra, aki Jézus előképe itt, ha felnéz arra, aki az ítéletet kapta a kereszten, akkor az meg-
gyógyul! Amikor Jézus Nikodémussal beszél a János evangéliuma 3. fejezetében, ezt az ószövetségi 
történetet idézi, s azt mondja, olvasom még egyszer a János evangélium 3. fejezetéből a 14-es verset: 

János 3,14. 
14. És amiképpen felemelte Mózes a kígyót a pusztában, akképpen kell az ember Fiának 

felemeltetnie.  
A múlt alkalommal beszéltünk arról, hogy ha az előképben benne van a gyógyulás, ha az 

árnyékképben benne van a gyógyulás, ha benne van az ószövetségi előzetesben a gyógyulás, akkor 
az igaziban, a teljesben, amikor Jézus valósan, ténylegesen eljött, akkor abban is benne kell, hogy 
legyen. Jézus, amikor erről beszélt, a gyógyulásról beszélt, többek között. Ő is felemeltetett, és azok 
az emberek is az ószövetségben meggyógyultak. Ma mi történik azokkal az emberekkel, akik fel-
néznek Jézusra, a keresztre, akik Őbenne látják a reménységet, a gyógyulást, akik Tőle várják a 
gyógyulást? Meggyógyulnak. Ehelyett mit tesznek az emberek? Az, hogy a világ mit tesz, arról ne 
is beszéljünk. Mit tesznek keresztények? Néznek saját magukra! Itt fáj, ott fáj, amott fáj, mindenféle 
gondom-bajom van, amit nem letagadni kell, hanem annak ellenére, hogy megmart a kígyó bárhol, 
emeld fel a szemed Jézusra, és ahogy az ószövetségben, az előképben ez igazság volt, most még in-
kább igazság az újszövetségben, a kegyelem alatt, amikor te megigazultál és megváltattál, és Jézus 
sebeivel meggyógyultál. Ámen? Úgyhogy nem kell, hogy olyan szavak hagyják el a szádat, hogy 
„Jaj, Istenem, miért mérted rám ezt a csapást? Jaj, Istenem, miért engedted meg, hogy ez meg-
történjen? Jaj, Istenem, mire akarsz engem tanítani ezzel a fájdalommal, vagy betegséggel, vagy 
hidegrázással, bármivel?” Ilyen kérdéseket azok tesznek fel, akik nem ismerik Isten Igéjét! Nem is 
feltétlenül az Igének a pontos ismerete a lényeg, hanem Isten személyének, Isten jellemének az 
ismerete. Ha ismered Isten jellemét, akkor nem feltételezed Róla azt, hogy beteggé akar téged tenni, 
és ezt egyébként az Igék még alá is támasztják, megtámogatják. Érthető ugye, hogy mit akarok mondani?  



Krisztus Szeretete Egyház, XX. Budapest, Pesterzsébet, Török Flóris u. 76. – www.ksze.org 
 

 5 

Tehát Isten jellemét ismerve, ha az emberben felmerül egy gondolat vagy kísértés, vagy 
hazugság, azonnal vissza tudod utasítani, mondván: „Nem, én ismerem Őt, tudom, hogy Ő szeret 
engem! Ő nem akarna betegséget tenni rám, nem akarna fekélyes daganatot a nyakamra, hogy azzal 
engem neveljen valamire!” És mégis Istent teszik gonosszá keresztények, amikor azt mondják, hogy 
márpedig Isten használja betegséget, az ószövetségben is ráküldte a kígyókat az emberekre! Igen 
ám, csakhogy Jézus megváltott minket már, az ítéletet Neki kellett elszenvednie, nekünk már nem 
kell, mert az ítélet Jézuson volt. Ő volt a helyettesítő áldozatunk, és nem az ószövetségben élünk, az 
Újszövetségben sehol nem látsz olyasmit, hogy Istentől jövő ítélet lenne a betegség bárkin is. Az 
Apostolok cselekedeteiben említés sincs erről, sőt arról van szó benne, hogy „a názáreti Jézus Krisztus 
nevében, kelj fel és járj!”, és legyél ép, és legyél gyógyult!  

Úgyhogy minden olyan gondolatot, minden olyan okoskodást, amely Isten Igéje ellen emelte-
tetett, amely ezen igazság ellen emeltetett, foglyul kell ejtened, le kell rombolnod, ha ezt nem teszed 
meg, nem tudja helyetted megtenni senki sem! Az elméd az ördög játszótere, ha beengeded, hogy itt 
érvelgessen, hogy azért jó-jó, gyógyulás, oké, de te még nem vagy elég szent, igen, gyógyulás, de 
elkövettél egy-két hibát, persze, gyógyulás, tudom, hogy Isten képes rá, meg akarja is másnak, de 
neked? Te annyi hibát elkövettél, neked ezt nem akarja. Ez ördögi hazugság! Egyszerűen nem igaz, 
mert Jézus soha senki felé nem szolgált úgy, hogy azt mondta volna, hogy „Figyelj, ha ezt és ezt a 
hibádat helyrehozod, akkor majd meggyógyítalak!” vagy: „Ha abból és abból a bűnödből megtérsz 
majd, akkor gyere hozzám, mert így a hited nem működik”. Senkinek nem mondott ilyet! Döb-
benetes, nem? Hanem mindenkit, aki Őhozzá ment gyógyulást keresve, mindenkit százszázalékos 
hatásfokkal meggyógyított, és egy embert sem küldött el. Ezzel bemutatta Isten akaratát, bemutatta 
Isten tervét, a szándékát, és kijelentette azt, hogy milyen Isten jelleme, hogy Ő mit akar, hogyan akarja. 

Az a helyzet, hogy mi vagyunk Krisztus Teste, ugyanezt akarja rajtunk keresztül is. Bizony, bi-
zony! Halleluja! Tehát van itt valami közös a 4Mózesben és a 3Jánosban. Mégpedig az, hogy a 
gyógyulás benne van. Ezért és sok más igevers alapján is kijelentem bátran, hogy ugyanolyan jogos 
felhatalmazásunk van, bibliai felhatalmazásunk van arra, hogy a gyógyulást prédikáljuk, mint ahogy 
felhatalmazásunk van arra, hogy a megváltást prédikáljuk és az örök életet Jézus Krisztusban, ke-
gyelemből, hit által. Ugyanúgy, mert a megváltásnak része a gyógyulás. Sok egyházban, ahol sze-
retik, tisztelik az Urat, ahol imádják az Urat, csak az örök életet prédikálják. Viszont az örök életben 
sokkal több minden van, mint hogy a mennybe kerülünk. Sokkal-sokkal több minden! Még egy 
ilyen új- és ószövetségi párhuzamot hadd hozzak. Nagyon közkedvelt és nagyon sokszor használt 
Igéket hadd olvassak el. Az Ésaiás 53. fejezetére lapozzatok, ahol szeretném a 4-es és 5-ös verset olvasni.  

Ésaiás 53,4–5.  
4. Pedig betegségeinket Ő viselte, és fájdalmainkat hordozá, és mi azt hittük, hogy ostoroz-

tatik, verettetik és kínoztatik Istentől! 
5. És Ő megsebesíttetett bűneinkért, megrontatott a mi vétkeinkért, békességünknek bünte-

tése rajta van, és az Ő sebeivel gyógyulánk meg. 
Ésaiás prófétálja ezt sok száz évvel Jézus eljövetele előtt a Messiásról, azaz Jézusról. Aki 

bibliaforgató vagy közénk jár már régóta, tudja, hogy megvan ennek az újszövetségi idézete is. 
Mert Péter apostol, aki a vízen járt, aki megtagadta Jézust háromszor, aki a Szent Szellemmel telve 
pünkösd napján beteget, bénát gyógyított, prédikált és az emberek megtértek, őidézi Ésaiást az első 
levelében. Az 1Péter levélben hivatkozik Ésaiásra. 

1Péter 2,22–24.  
22. Aki bűnt nem cselekedett, sem a szájában álnokság nem találtatott: 
23. Aki szidalmaztatván, viszont nem szidalmazott, szenvedvén nem fenyegetőzött; hanem 

rábízta magát az igazságosan ítélőre: 
24. Aki a mi bűneinket maga vitte fel testében a fára, hogy a bűnöknek meghalván, az 

igazságnak éljünk: Akinek sebeivel gyógyultatok meg. 
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Ésaiás mondja, hogy az Ő sebeivel gyógyulánk meg, Péter pedig a kereszt után mondja, hogy az 
Ő sebeivel gyógyultatok meg. Ezzel gyakorlatilag kijelenti, hogy a gyógyulás egy elvégzett dolog, 
egy elvégzett tény.  

Isten így tekint minden egyes keresztény emberre, hogy azok meggyógyultak. Ami a döbbenet, 
hogy mi nem így nézünk magunkra, hanem úgy, hogy a láthatót nézzük. Pedig Pál azt mondja, hogy 
nem a láthatót kellene néznünk, mert ez ideig való, hanem a láthatatlant, ami örökkévaló. Miért 
nézel a láthatóra, ha az elmúlik? Akár jó dolog, akár rossz dolog, minden, ami a világban látható, 
ami megfogható, az mind ki van téve a változásnak és változik is. Minden ki van téve a változásnak. 
A láthatatlan, Isten Igéje, amit Ő megtett, az pedig örökkévaló. Az, hogy te meggyógyultál Jézus 
sebeivel, ez örökkévaló. Az, hogy a tested egészséges vagy beteg, kicsattan a tested az egészségtől, 
vagy éppen rosszul érzed magad és fájdalmaid vannak, mind a kettő ki van téve a változásnak.  

Az egészséges test meg tud betegedni? Igen! A beteg test meg tud gyógyulni? Igen! Ebben hi-
szünk és ezen munkálkodunk. Nem azon, hogy az egészséges beteg legyen, hanem, hogy a beteg 
egészséges legyen, hogy meggyógyuljon. Egészség és gyógyulás, az két különböző dolog. Az 
egészség az, amikor nem vagy beteg és nincs szükséged gyógyulásra. Ez egy másik téma, de beszél-
jünk erről egy pár mondatot. Mi a jobb, meggyógyulni vagy egészségesnek lenni? Fel vagytok ké-
szülve, látom! Kórusban mondjátok, hogy egészségesnek sokkal jobb. Miért? Mert nincsen szük-
séged gyógyulásra, mert egészséges vagy. Sokkal jobb egészségesnek lenni! 

Valamikor télen prédikáltam erről, hasonló a kérdés, és a megváltásnak ugyanúgy része. Mi a 
jobb, folyamatos csodákban járni, vagy áldásban járni? Csodákat akarok! Csodákat akarok! De ha 
folyamatos áldásokban jársz, akkor nincsen szükséged csodára. Mi a csodát akarsz? Ha folyamatos 
áldásban vagy, folyamatos gazdagságban, folyamatos egészségben, akkor mihez kell a csoda? 
Persze, hogy te mások felé szolgálsz csodával, az egy másik dolog, de neked nincsen szükséged rá, 
mert áldott vagy. Ez az áldás ugyanúgy igaz rád, hogy te áldott vagy Isten szemében. Az Ő el-
gondolásában, az Ő látásmódjában ugyanúgy áldott vagy, mint ahogy gyógyult vagy. Az Efézus 
1,3. írja, hogy meg vagy áldva minden szellemi áldással a mennyekből a Krisztusban. Elvégeztetett! 
Jézus a keresztfán azt mondta, hogy elvégeztetett, aztán kilehelte a lelkét. Ismerjük a történetet. 
Hála, hogy Ő feltámadt! Amit itt az 1Péter 2,24-ben olvasunk: Aki a mi bűneinket maga vitte fel 
testében a fára, hogy a bűnöknek meghalván, az igazságnak éljünk: Akinek sebeivel gyógyultatok meg. 
Itt a gyógyulás szó a görögben 28 alkalommal szerepel az Újszövetségben. Miért mondom ezt?  

Azért, mert minden egyes alkalommal az Újszövetségben, amikor ez a szó szerepel, amit gyó-
gyulásnak fordítottak és gyógyulást jelent, az Evangéliumokban, a levelekben mindig kivétel nélkül 
fizikai értelemben vett gyógyulásra utal. Mindig! Miért mondom ezt? Mert kedves keresztény 
testvéreink, akiket szeretünk és tisztelünk és jó munkát végeznek azon a területen, ahol jó munkát 
végeznek – tehát nem ellenük prédikálok – használják ezt az Igét, hogy ez nem a testi gyógyulásról 
szól! Ez a szellemi, meg a lelki gyógyulásról szól, nincs szó fizikai gyógyulásról. Akkor miért így 
beszél az Ige róla? Még egy darab kivétel sincs, hogy valahol lelki gyógyulásra, vagy szellemi 
gyógyulásra utalna.  

Egyébként a szellemednek nem gyógyulnia kell. Egy világban lévő ember szellemének, aki nincs 
Krisztusban, aki nem újjászületett, nem meggyógyulnia kell, neki újjá kell születnie. És amikor 
újjászületett valaki, akkor megkapta ugyanazt a csomagot, amit te is. Utána bizony van, hogy a lelked-
nek gyógyulni kell és van, hogy a testednek gyógyulni kell.  

Van, hogy időről időre szembe kell nézni bizonyos tünetekkel mind lelki szinten, mind pedig 
fizikai szinten. Mert úgy ébredsz reggel, hogy kapar a torkod, vagy éppen bejössz a gyülekezetbe és 
valaki jól megbánt, megsért, és a lelked megfájdul. A legjobb hely a sértődésre mi lenne, ha nem a 
gyülekezet, ahol valaki biztos csúnyán néz rád, vagy odaül a helyedre, vagy beszól valamit? Termé-
szetesen nem jó, hogy ez így van, de előfordulhat és előfordul. Engem is értek már a gyülekezetben 
sértések és mégis itt vagyok. Halleluja! Te is itt vagy annak ellenére, hogy látod, ide olyan emberek 
járnak, akik még nem szuper szellemiek.  
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Tehát amikor itt ezt az 1Péter 2,24-et olvassuk, egy Igén belül van szó benne a bűneink 
eltörléséről, a megigazulásról, hogy megigazulásban éljünk. De mintha itt a végét sokan mintha 
nem értenék, hogy ez mire utal: Akinek sebeivel gyógyultatok meg. A te gyógyulásod jogossága 
Krisztus sebeiben van benne. Amiért neked jogod van az egészséghez, amiért neked jogod van 
ahhoz, hogy meggyógyuljál, az azért van, mert Jézus ezért szenvedett. Mint ahogy jogod van Jézus 
vérén keresztül a mennybe kerülni, úgy jogod van az Ő megtört testén keresztül meggyógyulni. 
Ugyanúgy jogod van hozzá Krisztusban! Ezt a jogosságot akarja a sátán megkérdőjelezni. Ezt a 
jogosságot akarja úgy alakítani mindenféle tévtanokkal, egyházi tradicionális elképzelésekkel, 
emberi elképzelésekkel, hogy hát ugyan ott van ez, de rád ez nem vonatkozik. Egyik kedvencem, 
amit nagyon nem szeretek, az az a mondat, vagy az a teológia, amit sosem értettem, hogy hogyan is 
gondolták ezt komolyan keresztények, hogy a korai apostolokkal kihaltak ezek a csodák, meg 
gyógyulások és nem történnek ma már ilyenek. Nem értem egyszerűen, hogy hogy mernek ilyet 
állítani emberek teljes jó lelkiismerettel úgy, hogy szeretik Istent! Miközben sehol a Bibliában erre 
nincsen példa, hogy az apostolokkal kihaltak volna azok a szellemi munkák, amik a Jézus szol-
gálatában és a korai egyházban jelen voltak. Igenis ma is van gyógyulás! 

 Lehet, hogy a megértés és ennek az alkalmazása ez más, és arról a tekintélyről való megértés 
nem olyan erőteljes sok helyen, mint ahogy Péternek, Pálnak, Jánosnak ez valóságos volt az életé-
ben, de ettől függetlenül az Ige az igazság. Mindig is az volt, most is az, és az is lesz örökkön 
örökké. Ami miatt itt múlt időben van az 1Péter 2,24-ben, hogy Jézus sebeivel meggyógyultunk, 
mert Ő mindent előre kifizetett. Ő mindent előre kifizetett. Mit szólnál ahhoz, ha én befizetnélek 
téged egy wellness hétvégére valahova úgy, hogy kifizettem előre a teljes fogyasztásodat, a kor-
látlan medence használatot, svédasztalos vacsorát, reggelit, ebédet, meg az összes programot? Jól 
hangzik, ugye? Erre te elmész és minden egyes étkezés, meg minden program után akarsz adni va-
lamit a pincérnek, meg a recepción fizetni akarod. Mondják, hogy ki van már fizetve. Mit erőlködsz 
te itt? Mit kínlódsz már azon? Nem értetted meg, hogy ki van már fizetve előre? Miért akarsz te ezért 
megdolgozni?  

Az emberben egyébként benne van az, hogy nehezen fogad el és szeretne valamit tenni saját 
maga azért, hogy megérdemeljen dolgokat. Nem is gondolnád, de sokszor ez a büszkeségünk miatt 
van. Ó, én nem akarok tartozni! Nem akarok adósa lenni senkinek sem! Ha valaki megáldott engem, 
ha valaki szeretett engem és valamilyen módon kifejezte, akkor én ezt mindenféleképpen viszonoz-
ni akarom! Mindenféleképpen, hogy nehogy már tartozzak! Mit tudsz Istennek adni, testvérem? Mi 
az, ami Neki nincs, amire szüksége van tőled? Mi az, amiből Ő szegényebb lesz, ha te azt nem adod 
oda neki? Egy dolgot tudsz adni, a szívedet. Az őszinte engedelmességedet, a háládat, ezt oda tudod 
adni önkéntesen. Itt azt mondta az Ige, hogy a mi bűneinket fölvitte a testében a fára. Nem föl fogja 
vinni, hanem már fölvitte. Ahogy a Kolosse levél írja, odaszögezte, hogy a bűnöknek meghalván mi 
az igazságnak éljünk. Ő meghalt a bűnöknek, mi is meghaltunk a bűnöknek, hogy a megigazult-
ságnak éljünk. Ő fölvette a betegségeinket, hogy mi egészségben éljünk, hogy mi meggyógyulhassunk.  

Aki ezzel vitatkozik, megteheti, de én nem szeretnék ezzel vitatkozni. El kell ezt fogadnunk, 
hogy ez Isten Igéje. Amikor ezen elmélkedsz, amikor ezt forgatod magadban, amikor gondolkozol 
ezen, akkor az az igazság, ami már igazság volt akkor, amikor újjászülettél, egyre valóságosabbá 
válik, egyre jobban kinyílik előtted, egyre jobban meglátod ezt a csomagot. Ahogy meglátod azt a 
mérhetetlen, kibeszélhetetlen gazdaságot, amit Ő neked adott a Krisztusban, egyre inkább felgerjed 
benned a hála és az öröm. És akkor nem kell a dicsőítés vezetőnek vért izzadnia, hogy rávegyen 
téged arra, hogy örülj, mert te örülsz anélkül is. Érted? Úgy jössz már, hogy örülsz, hogy de jó, 
hogy itt vagyok, mert tudom azt, hogy Jézus mit tett értem és semmi mást nem akarok csak hálát 
adni Neki! Egy akkord felcsendül, és már tör belőled ki a hálaadás és az öröm.  

Amikor nem vagy örömben, amikor a szád így lefelé konyul és magadba roskadva, depresszió-
san keseregsz, le tudod magad ellenőrizni, hogy hitben vagy-e, vagy nem. Amikor örülsz, hálaadás-
ban vagy, akkor nagy valószínűséggel hitben vagy. Amikor pedig búslakodásban, kilátástalanság-
ban, keserűségben vagy, akkor kikerültél a hitből. Akkor testi módon magadra nézel meg a körül-
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ményeidre, és nem föl Jézusra. Ha fölnézel Jézusra, akkor már a szád önmagában fölfelé fog 
mozdulni és fölfelé nézve nem látod azt, ami lent van körülötted. Próbáld ki! Érdekes dolog! Ami-
kor fölfelé nézel, nem látod, mi van lent. Így volt ez akkor is, amikor mindenféle mérges kígyók 
mardosták az embereket. El tudod ezt képzelni? Nehéz elképzelni, de csak azért, hogy kicsit az ér-
zelmeket fölkorbácsoljam. Ott kúszik a lábad mellett mindenféle csörgőkígyó, meg vipera, meg 
mindenféle más kígyó, és nem csak, hogy ott van, hanem beléd is mar. Áááá, így csinálnál? Ez 
lenne? Vagy pedig ez: Dicsőség Istennek! Ez lenne?  

Nem mondom, hogy könnyű. Bizonyára voltak, akik nem emelték föl a szemüket, amikor a 
kígyók ott voltak, de akik fölemelték a szemüket, hajlandóak voltak engedelmeskedni, hajlandóak 
voltak levenni a tekintetüket arról, hogy mi van körülöttük. Az ember azt gondolná, hogy ez nem 
józan gondolkozás. Ott a kígyó, hát akkor menekülök előle, vagy a tűsarkú cipővel rálépek a fejére. 
Ez a logikus, nem? Vagy fogok egy acélbetétes bakancsot és rugdosom őket, vagy fogom a köveket. 
Tehát nem az az észszerű, hogy fölemelem a fejemet. Sokszor a hit, nem azt mondom, hogy nél-
külözi a józan észt, ne értsetek félre, de a hit sokszor ellene megy annak, amit a természetes elme 
gondolna, vagy önmagától cselekedne. Ezért hitben járni azt jelenti, hogy nem látásban járni. Nem 
az érzékelhetőek, nem a körülmények. Nem azon járni mindig az emberi agynak, hogy hogyan 
tudom én ezt megoldani, hogyan tudom a sebeimet bekötözni, hogyan tudom ott azt a sebet 
kivéreztetni, hogy kifolyjon a méreg belőle? Mind a rossz amerikai cowboy filmekben, amikor 
megmar valakit a kígyó, akkor fogja a cowboy és kiszívja a vért. Mekkora butaság! Amikor meg-
mar a kígyó, akkor a véráramban a következő pillanatban már fél méterrel arrébb van a méreg. 
Kering a vér a testben. De a filmekben ezt el lehet adni, ugye?  

És Jézus sebeivel mi a helyzet? Ő képes! Az Ő ereje képes! Miért? Mert neki van erre hatalma. 
Jézusnak van hatalma arra, hogy a betegeket meggyógyítsa. Jézusnak van ereje és van hatalma arra, 
hogy a halottakat feltámassza. Jézusnak van hatalma és ereje arra, hogy a természetes dolgok 
ellenére, amik mennek a világban, valami olyasmit tegyen, ami megakasztja a természetes lefolyást.  

A természetes lefolyása az influenzának három, négy, öt, hat, hét nap, attól függ, kinek milyen 
erős az immunrendszere, szervezete, vagy milyen fajta ez a valamiféle korona vagy akármi. Ugye? 
Van egy természetes lefolyás, valaki megfázik, elkezdi fújni az orrát, kapar a torka. Gondolkozol 
rajta, hogy most megint három, négy, öt nap, azt kibírom. Citromos tea, méz, sok folyadék, alvás. 
Van egy természetes lefolyás. De Isten nincs lekorlátozva erre a természetes lefolyásra. Sokkal jobb 
egyébként, amikor elkezdesz valami tünetet érezni a testedben, akár egy torokkaparás, akár egy kis 
fejfájás, bármilyen izom, vagy ízületi probléma, az elején alkalmazni az Igét rá. Nincs jogod itt 
lenni! Tudod a gondolataid, az elméd nagymértékben befolyásolják azt, hogy mi jön ki belőled. 
Ilyenkor elkezdesz arról beszélni, azzal összhangban gondolkozni, hogy megint itt az ősz, itt a tél 
eleje, ilyenkor mindig ez van velem, ilyenkor mindig egy-két hétig kiesek a sorból. Jönnek ezek a 
taknyos idők, hát ez van. Ez volt az elmúlt húsz évben. 

Testvérem, ne az elmúlt húsz év, vagy ötven év tapasztalata határozza meg azt, hogy te miben 
hiszel, mert akkor a láthatókban hiszel! Emeld föl a hitedet és ejtsd foglyul azt a torokfájdalmat, azt 
az orrfolyást, azt a szemfájdalmat, vagy migrénes fájdalmat, vagy gerinc, vagy bármilyen problé-
mát, vagy csomót, amit tapasztalsz, ott az elején fogd meg! Mondd neki: Idefigyelj, nincs jogod a 
testemben lenni! Írja a Biblia a Jakab 4,7-ben, hogy engedelmeskedjetek Istennek, álljatok ellene az 
ördögnek és elfut tőletek.  

Tudod, hogy sok ember nem engedelmeskedik Istennek és nem áll ellene az ördögnek? Úgy, 
hogy közben azt mondja, hogy én hiszek Istenben és szeretem Őt. Ellene állni az ördögnek azt is 
jelenti, hogy ellene állni annak a sok hazugságnak, amit ő rám próbál tenni. Nem Istentől van se a 
torokfájás, se a szemfájdalom, sem semmi, hanem a betegség a bűn világra jövetelének a követ-
kezménye, a sátántól ered. Ellene kell állni, foglyul kell ejteni és kivetni az életedből. Azt a győ-
zelmet, amit Jézus megszerzett a keresztfán érted, azt neked kell érvényre juttatnod, mert ez a 
gyógyulás nem automatikus.  
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Nagyon sokszor Isten bemutatja neked. Amikor bejössz a gyülekezetbe újként, első alkalommal, 
és egy olyan érintést kapsz Istentől, hogy nem is számítottál erre. Nagyon sokan voltak, voltunk így, 
hogy az első alkalommal meggyógyultunk valamiből. Nekem egy ilyen nem túl erős és nem túl 
rossz, de egy bőrbetegségem volt tizenévesen. A tavaszi nap, amikor megsütött, mindig kihólyagosodott, 
piros kis kiütések voltak mindig az alkaromon. Minden évben. Aztán ez nyár közepére elmúlt. Kü-
lönösebb gondot nem okozott ez nekem, nem is foglalkoztam ezzel sohasem. Csak miután újjá-
születtem 1995-ben, a következő tavasszal azt vettem észre, hogy nincs, és azóta sincs, huszonhét 
éve. Egyszerűen csak újjászülettem! Senki nem imádkozott ezért speciálisan, én sem kértem, hogy 
Uram, gyógyíts meg engem ebből, egyszerűen meggyógyultam. Újjászülettem és meggyógyultam. 
Halleluja! Sokan vagytok így!  

Tehát amikor ide bejössz közénk, akkor már a betegséged veszélyben van. Ezt a betegséged, a te 
tüneted hallja. Te, aki most otthon nézel minket a YouTube-on, tudd meg, hogy a betegséged 
veszélyben van! A kenet árad a videón keresztül is. Halleluja! Tehát Isten megbocsátott már, már 
meggyógyított, Ő már ezt megvalósította. Isten úgy vélekedik, hogy ez már elvégzett dolog. Te már 
gyógyult vagy! Ha egy fájdalomtünet vagy betegség van a testedben, az egy ördögi dolog, amivel 
szemben neked érvényesíteni kell azt, amit Krisztus elvégzett. Soha egyetlen alkalommal sem kell 
megkérdezned Istentől azt, hogy Uram, most én mit tegyek, ezzel kapcsolatban vajon neked mi a 
terved? Nem kell megkérdezned, hogy Uram, akarod, hogy meggyógyuljak ebből a betegségből, 
vagy ezzel kell élnem legalább két hétig, hogy kiengeszteljelek Téged azért, hogy milyen rossz 
voltam két hónapig? Soha nem kell ilyen kérdést föltenni! Azonnal tudnod kell, bármilyen beteg-
ségtünet jön a te testedhez vagy bárkihez, hívő, vagy hitetlen ember életéhez, tudnod kell, hogy 
Isten akarata az, hogy meggyógyuljon. Isten akarata soha nem az volt, hogy az emberek hosszan 
tartó betegségben legyenek. Isten akarata soha nem az volt, hogy rövid ideig tartó betegségben 
legyenek. Isten akarata soha nem volt az, hogy az emberek betegek legyenek semmilyen szinten. 
Álmodból felébresztve is tudnod kell ezt! Nem kell engedélyt kérni Istentől arra, hogy valakiért 
imádkozz, hogy az meggyógyuljon. Nem kell keresni Isten akaratát azzal kapcsolatban, hogy vajon 
imádkozzak érte, vagy ne imádkozzak érte. Akarod, hogy ő meggyógyuljon vagy nem? Vajon mit 
tett ez az illető, hogy ilyen problémában, ilyen betegségben van, milyen bűnt követett el, hogy ilyen 
csapás jött rá? Vajon mit akarsz vele, Uram? Soha nem kell ilyen kérdést föltenni! Jézus sem tett fel 
ilyen kérdést sohasem!  

A tanítványok az Apostolok cselekedeteiben soha nem küldtek el egy embert sem azzal, hogy hát 
figyelj, változtasd meg az útjaidat, térjél meg, és ha rendbe hoztad az életedet, akkor gyere ide! 
Majd akkor imádkozunk érted, mert így a hited le van korlátozva, nem fog működni, mert a bűn 
akadályoz abban, hogy meggyógyulj. Istent nem akadályozza a bűnöd, téged akadályoz az el-
fogadásban!  

Nehogy azt mondja valaki, hogy bűnprédikátor vagyok abban az értelemben, hogy nyugodtan 
lehet csinálni bármit. Nem erről beszélek, hanem arról, hogy Istennek nem akadály az, ha te hibákat 
követsz el. Nem probléma neki! Jézusnak nem volt probléma, százszázalékos hatásfokkal mindenkit 
meggyógyított. Gondolod, hogy mindenki tökéletes volt? Ugyan már, dehogyis! Sőt, mindenki bű-
nözött. Valaki az asszonnyal veszett össze, valaki a gyerekét fenekelte el jogtalanul, valaki ellopta a 
szomszéd szamarát, valaki ezt csinálta, valaki azt csinálta. Valaki valamilyen bűnt követett el és 
azért lett beteg, írja az Ige. Akadály volt ez Jézusnak, hogy meggyógyítsa az illetőt? Nem! Sőt, azt 
mondta egyszer, hogy megbocsáttattak neked a te bűneid! Nem kért a gutaütött bocsánatot Istentől. 
Nem kért bűnbocsánatot senkitől az a gutaütött, akit a barátai a tetőn keresztül vittek Jézushoz, 
mégis Jézus azt mondta, hogy megbocsáttattak neked a te bűneid. Ez felszabadította azt az embert, 
hogy elhiggye és elfogadja azt, amit Jézus ezután mondott. Kelj föl, vedd a te nyoszolyádat és menj 
haza, gyógyulj meg! Fölkelt és meggyógyult.  

A bűnökkel az a probléma, hogy a lelkiismeretedet teszi tönkre. Mert vádlás lesz benned. Vádol-
ni fogod magad és nem lesz bizodalmad Istenhez, és ez téged akadályoz, nem Istent. Amikor tudod, 
hogy rossz dolgokat teszel, tudod azt, hogy olyan dolgokat csinálsz, amiket nem kellene, és azt meg 
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nem teszed, amiket kellene. Tudod, hogy igazából valahol egy kicsit ellenszegülő vagy, meg enged-
etlen. Ha tudod magadról, a bűn tudatában vagy, bűntudatban vagy, ez téged akadályoz. A te hitedet 
teszi tönkre, a te hitedet akadályozza, nem Isten hitét. Érted a lényeget? Érted az összefüggést? Ő 
nincs lekorlátozva, te vagy és mi vagyunk lekorlátozva. A gyógyulás mindig Isten akarata! Ha ezt 
nem tudod, ha ezt nem hiszed, akkor akadályoztatva vagy. Ha most beteg vagy itt közöttünk és azt 
hiszed, hogy Isten tette rád ezt a betegséget, ha azt hiszed, hogy Isten akarata az, hogy te beteg 
legyél, akkor nem tudunk neked segíteni. Isten nem fogja a te akaratodat felülírva figyelmen kívül 
hagyni a te szándékaidat. Nem tudunk neked segíteni, ha azt hiszed, hogy Isten terve, szándéka és 
akarata az, hogy te beteg legyél, mert saját magadat korlátozod le akkor.  

Mindannyian birtokoljuk a gyógyulást, megkaptuk a csomagban, amikor újjászülettünk, amikor 
befogadtuk Jézus Krisztust. A mi feladatunk az, hogy kiűzzük Isten ellenségeit a testünkből vagy 
akár más ember testéből. A sátán mindig akadályozni akarja Isten munkáját. Tudd meg, hogy egy 
újjászületett keresztény életében a sátánnak nincs joga semmilyen módon jelen lenni a testben! 
Nincs joga semmilyen betegségnek ott lenni a testedben! Meg kell ezt látnod, meg kell ezt ismerned 
és élned kell a tekintélyeddel és a hatalmaddal! Mit csinálsz egy betörővel, aki betör hozzád és el 
akarja az értékeidet rabolni, ki akar téged fosztani? Mint egy betegség, el akarja venni a békesség-
edet, az egészségi állapotodat, a munkakedvedet. Mit csinálsz egy betörővel? Azt mondod, gyere, 
ülj le velem, vacsorázzunk együtt? Nem, kizavarod! Semmi keresnivalód itt! A betegséggel ugyan-
így kell foglalkozni. Ugyanígy kell hozzáállni. Minden fájdalomtünethez így kell hozzáállni! Min-
den rákos daganathoz így kell hozzáállni! Bármi is van, ami az egészségedet próbálja megkárosítani, az 
ellenség! Azzal úgy kell foglalkoznod, mint egy betörővel, mint egy ellenséggel. Nem magadhoz 
ölelni, hogy jó, gyere, ez Istennek a keresztje, ő helyezte ezt rám. Ezt én cipelem az életemben, 
betörtek hozzám, nem tudok mit csinálni. Gyere, aludjál itt! Gyere, feküdj be mellém az ágyba! Ez 
tudatlanság! Ostobaság! Nem logikus gondolkodásmód! A betegséggel a keresztények mégis ezt 
teszik meg. Azt mondják, elfogadom, tudomásul veszem, nem tudok ellene mit tenni. De tudsz el-
lene tenni, belerúgsz egy nagyot! Hol történik ez meg? A szívedben! Az elmédben! A teljes lé-
nyedben! A szellemedben ott van a gyógyulás és belülről kifele árad, ahogy te a hatalmadat gya-
korolod ebben, ahogy a szavaidat gyakorolod ebben, ez felöltődik a testedre. Az az erő, ami Jézust 
feltámasztotta a halálból, megeleveníti a te halandó testedet. Megelevenít belülről kifelé.  

Ezt gyakorolnod kell! Abban a világban élünk, amikor van lehetőség ezt gyakorolni. Mert min-
denféle betegség próbálja az embert innen-onnan támadni, célozni, ütni, verni. Nem kell kérned, hogy 
hadd gyakoroljak egy kis betegség feletti uralmat. Ha eddig nem volt semmi, ami megtámadott 
volna, nem ijesztgetek senkit, de lehet, hogy szembe kell nézned majd egy-két dologgal. Akkor 
viszont neked készen kell állnod és azt mondanod, hogy nem vagyok hajlandó elfogadni ezt a 
testemben! Sokkal könnyebb előre felkészülni valamire, sokkal könnyebb kész válaszokkal odaállni 
a betörő elé, amikor látod, hogy csörömpöl az ajtón és próbálja kinyitni, te már akkor belülről az 
ajtót rárúghatod. Ha fölkészült vagy rá, vagy megvárod, amíg bejön, kipakolja a páncélszekrény-
edet, a dunsztosüvegedet, a párnádat, a konyhádat, a kamrádat, az ékszereidet, elvisz mindent és 
akkor még le is ül és elkezd enni. Sokkal nehezebb akkor foglalkozni vele, nem? Már az elején meg 
kell ezt tanulnod. De ehhez felkészültnek kell lenned, nem akkor keresni, felhívni aput, hogy jaj, 
mit csináljak, itt egy betörő! Jaj, Istenem, adjál nekem valamilyen hitet, vagy tudást, hogy mit kell 
csinálnom ilyen helyzetben! Így is lehet. Sok keresztény így áll a betegséggel, meg a szegénységgel 
kapcsolatban, hogy amikor az ott van, mikor betört hozzá az ellenség, akkor csak azt mondja, hogy 
jaj, most mit csináljak? Próbálnak hitet generálni magukban, próbálnak valamit megszerezni ma-
guknak, próbálják magukat fölépíteni valahogy. De az ellenség már olyan jóllakott a hűtődből, hogy 
már kitölti az egész házadat. Sokkal nehezebb! Nem sokkal jobb az ajtón kívül tartani? De!  

A hitben járásnak a kulcsa az, hogy ha megértjük, hogy mi a hatalom. Ha megérted azt, hogy 
milyen hatalmad van az ellenség munkái felett. Ha értjük Jézus hatalmát és hogy Őbenne vagyunk 
és hogy ez a hatalom a miénk, ez a hitünket élővé, erőteljessé teszi. Ha érted Jézus hatalmát, és 
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hogy ez a hatalom a tiéd Krisztusban, ha érted azt, hogy ez a miénk Őbenne, akkor a hited va-
lóságosan, ténylegesen, tevőlegesen eredményeket ér el.  

Egyik kedvenc igeversem, amikor azt mondja az Ige Jézusról, hogy Ő úgy tanított, úgy beszélt, 
úgy cselekedett, mint akinek hatalma van. Nagyon szeretem ezt az igeverset! Mi is ilyenek vagyunk 
egyébként, néha úgy próbálunk tenni, hogy mintha valami hatalmunk lenne. De Jézus nem úgy 
cselekedett, nem úgy gyógyított, mintha lenne valami hatalma, hanem úgy, mint akinek hatalma 
van. Ez feltűnt a tanítványoknak is, feltűnt a farizeusoknak is, az írástudóknak is, és kérdezték tőle, 
hogy minemű hatalommal szolgálsz te? Honnan van neked ez a hatalmad? Honnan van neked ez az 
erőd? Honnan van neked ez a tekintélyed? Jézus azt mondta, hogy nincs semmim, csak amit az 
Atyától kaptam. Tőlünk is megkérdezhetik, hogy honnan van az, hogy a betegek meggyógyulnak? 
Nincs semmink, csak amit Jézus Krisztusban kaptunk. Nem is kell több! Ez mindenre elegendő! 
Bőven elegendő mindenre! Minden betegségre! Minden nyavalyára! Minden szegénységre! Mindenre! 
A Máté evangélium 21. fejezetére lapozzunk, a 18. verstől olvasom Isten Igéjét.  

Máté 21,18‒22. 
18. Reggel pedig, a városba visszajövet, megéhezett.  
19. És meglátva egy fügefát az út mellett, odament és nem talált azon semmit, hanem csak 

levelet; és monda annak: Gyümölcs rajtad ezután soha örökké ne teremjen. És a fügefa azon-
nal elszáradt.  

20. És látván ezt a tanítványok, elcsodálkoztak, mondván: Hogyan száradt el a fügefa oly 
hirtelen?  

21. Jézus pedig felelvén, monda nékik: Bizony mondom néktek, ha van hitetek és nem 
kételkedtek, nemcsak azt cselekszitek, ami e fügefán esett, hanem ha azt mondjátok e hegy-
nek: Kelj fel, és zuhanj a tengerbe, az is meglészen;  

22. És amit imádságotokban kértek, mindazt meg is kapjátok, ha hisztek.  
Halleluja! A hit honnan ered? Az Igéből, az Ige hallásából, az ismeretből. A felismerésből, a 

rádöbbenésből, a bizalomból. Abból, hogy tudom, hogy ki vagyok Őbenne. Tudom, hogy én va-
gyok Isten gyermeke. Tudom, hogy én vagyok az az ember, akit Isten elhívott és felkent. Én vagyok 
az az ember, akit Isten nagyon szeret. Ezért bármit kérek tőle az Ő akarata szerint, meghallgat 
engem és megadja azt nekem. Ez a hit! Tudom azt, hogy amit szeretnék, hogy meglegyen, azt el-
várom, hogy megtörténjen. Elváró hittel állok és áldott reménységem van, hogy minden, ami felől 
imádkozom, az beteljesedik. Ez a hit!  

És nem kételkedtek, mondja az Ige. Mi a kételkedés? Erről is beszéljünk! Mert ezzel van sok 
embernek problémája úgy, hogy nem is vallja be magának és nem is tudatosul benne. A kételkedés 
görögül diakrinó, visszavonást, megingást, hezitálást jelent. Azt is jelenti, hogy ízekre szedni, ana-
lizálni dolgokat, elemezni dolgokat, megnézni, hogy mi hogyan működik. Hogy működik ez nekem, 
vagy miért nem működik ez nekem? A hit nem más, mint úgy látni és úgy kezelni a dolgokat, az 
embereket, saját magunkat, mint ahogy Isten látja, és kezeli azokat. Elmondom még egyszer, fel is 
írhatod, meg is jegyezheted, saját magadat le is ellenőrizheted, hogy hitben jársz-e. Hitben járni azt 
jelenti, hogy úgy látni a dolgokat, úgy kezelni a dolgokat, úgy hozzáállni a dolgokhoz, mint ahogy 
Isten hozzááll, mint ahogy Isten látja, mint ahogy Isten kezeli. Ha nem így teszed, akkor ez nem az 
a hit, amire Jézus felszólított, hogy hitben álljál. Úgy kezeld, mint ahogy Isten kezeli, úgy állj hozzá!  

A hit ugyanazt a tekintélyt alkalmazza, amit Jézus alkalmazott, amikor a földön járt. A hit a 
tekintélynek ugyanazzal a szavával parancsol, mint ahogy Jézus parancsolt ennek a fügefának, hogy 
soha többet rólad gyümölcsöt ne egyen senki – és a fa elszáradt. Ugyanígy szólhatsz a tekintély 
szavával a betegségedhez, a fájdalmadhoz. Bárhol van a testedben, a bokádban, vagy a hajad görbe 
végében, a füledben, a torkodban, a szemedben, a gyomrodban, a véredben, a sejtjeidben, a de-
rekadban. Akárhol van az egész testedben, szólhatsz hozzá. Szólj, mert hallja, amit te szólsz hozzá. 
Azt olvassuk az Igében, hogy a láz hallja a hit szavát. Mert Jézus a lázhoz szólt, Péter a lázhoz 
szólt, amikor imádkozott a lázas betegért. Szólj a testedhez! Szólj a fájdalomhoz, mert az hallja, 
amit te mondasz! A hit sokszor hang által aktivizálódik. A teremtésnél is így volt. Nem úgy, hogy 
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„gondolom, hogy jó lenne, ha világosság lenne”, hanem Isten azt mondta, hogy legyen világosság. 
Mi lett a következmény? Kimondta a hit szavát és lett világosság! Legyen élet és lett élet. Legyen 
gyógyulás és lett gyógyulás. Így működik! Szólj a testedhez! Határozottan, agresszíven! Parancsolj! 
Nem Istennek parancsolsz, félre ne értse valaki, nem Istent utasítod, hanem a sátánt utasítod a he-
lyére. Mint egy kutyához, ha szólsz, hogy menj a helyedre és a kutya tudja, hogy hol a helye. Az a 
helyzet, hogy a sátán is tudja, hogy hol a helye, csak te nem biztos, hogy tudod, hogy hol a helye. 
Ha te nem tudod, akkor ő kihasználja ezt. Kihasználja ezt és megtéveszt. Mindenféle elképzelések, 
mindenféle tanok, mindenféle emberi tényezők, meg a hagyományok. Próbáltam egyszer, próbáltam 
kétszer, nem működött. Ne próbálgasd, csináld! Isten Igéje nincs gúzsba kötve, nincs olyan, hogy az 
Ige nem működik. Az Ige mindig működik mindenkinek, de neked kell jól működtetni. A hiba, ha 
van valakinek a készülékében, akkor az a miénkben van. Istennél nincsen probléma, Istennél nincs-
en hiba. Ő akarja azt, hogy minden ember gyógyult legyen és ezt nekünk érvényre kell juttatni. Ezt 
nem kell kiérdemelni, ez rád lett szabva, rád lett öntve, rád lett ruházva. A királynak a fiára, a királynak 
a leányára.  

A hatékony imádság, a hatékony hit egyik alapja a parancsolás. Amikor annak a parancsszavát 
szólod, amiben hiszel. A hit addig tud elmenni, olyan messzire, amennyire ismeri Isten akaratát. 
Nem tud egyszerűen messzebbre jutni. Isten akarata, vágya, szándéka, hogy minden beteg meg-
gyógyuljon. Minden beteg most egészséges legyen! 

Nagyon fontos keresni, kutatni az Igében Isten akaratát. Ezt soha nem a látható világból, az 
érzékelhető világból, vagy a tapasztalatainkból állapítjuk meg. Ha van elég pénzem és tudok venni 
autót, akkor Isten akarata az, hogy evangelista legyek. Ha nincs elég pénzem, nem tudok autót 
venni, nem tudok utazni, akkor Isten nem akarja, hogy evangelista legyek. Ezt hallottam már ke-
resztény ember szájából. Döbbenetes! Ha van elég pénzünk kifűteni a termet, akkor Isten azt akarja, 
hogy melegben legyünk. Ha nincs elég pénzünk kifűteni otthon a szobát, akkor Isten azt akarja, hogy 
ne legyünk melegben. Döbbenet, hogy a külső tényezők hatására emberek beskatulyázzák Isten 
akaratát valahova, ami teljesen ellentétben van az Igével. Isten akaratát csak az Ő Igéjéből, az Ő 
szájából, a szavából tudhatjuk és ismerhetjük meg! Azt, hogy én mit akarok, azt kitől kérdezed meg? A 
melletted ülőtől, a mögötted ülőtől, vagy eljössz hozzám és megkérdezed, hogy én mit akarok? Ha 
meg akarlak hívni valahova, akkor nem a szomszéd asztalnál ülőt kérdem meg arról, hogy te mit 
akarsz enni, hanem téged kérdezlek meg, hogy mit akarsz enni és te megmondod, hogy mit akarsz. 
Isten mit akar? Kitől kérdezzük meg, ha nem tőle? Ráadásul nem is kell sok mindent kérdezni, mert 
már leírta. Meg van írva! Akarom, gyógyulj meg! Akarom, legyél egészséges! Akarom, legyél ál-
dott! Akarom, legyél gyarapodó! Halleluja! Ámen! Dicsőség Istennek!  

Álljatok fel, kérlek benneteket, és dicsérjük Őt, imádjuk Őt! Keressük az Ő arcát és cselekedjünk 
az Ige alapján! Mielőtt ezt megtesszük, egy imádságot mondunk el, együtt közösen, azokkal együtt, 
akik most vesznek részt először istentiszteleti alkalmunkon. Bár én úgy hiszem, hogy többen már az 
Úrban vagytok, de talán élőben néznek minket most olyan emberek, akik most kapcsolódtak be 
először az élő közvetítésünkbe. Nekik üzenem, hogy iratkozzatok fel a YouTube csatornánkra, így 
könnyebben meg fogtok találni bennünket, mert értesítést fogtok kapni. Ezt többször el fogom monda-
ni, mert többen mondták, hogy alig találnak meg minket. Pedig nagyon egyszerű, ha beütöd a 
YouTube csatorna keresőjébe, hogy Krisztus Szeretete Egyház, akkor fel fog bennünket dobni a sok 
algoritmus. De ha feliratkozol a KSZE videó csatornánkra, akkor minden egyes új videófeltöltést 
követően kapsz egy értesítést, egy emailt, hogy figyelj, van itt valami, amit érdemes lenne meg-
nézni, meghallgatni. Bátorítunk benneteket, hogy kapcsolódjatok így is hozzánk!  

Kapcsolódjatok ebben a hitmegvallásban is a feltámadt Jézus Krisztusról. Mondjátok utánam a 
hitünk megvallását a feltámadt Jézusról. Semmi mást nem kell tenned, mint hinned kell, hogy Ő él, 
meghalt érted, feltámadt a halálból. A szívedből ezt jelentsd ki, valld meg és újjászületsz. Nagyon 
egyszerűvé tette Isten az örök élet elnyerését.  

Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia. Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért a Biblia tanítása 
szerint. Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból azért, hogy én igaz legyek Őelőtte! Kérlek téged, 
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Jézus, legyél az én Uram, legyél az én Megváltóm, legyél az én Gyógyítóm! Én most hittel meg-
vallom: Jézus, Te vagy az én Uram, Te vagy az én Megváltóm, Te vagy az én Gyógyítóm! Ez az igaz-
ság! Jézus Krisztus vére eltörölte minden bűnömet! Jézus Krisztus megtört teste meggyógyította minden 
betegségemet. Örök életet nyertem, és meggyógyultam Krisztusban, Jézus nevében! Ámen! Dicsérjük 
az Urat! 
 

*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 

 

 


